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Närvarande: Jens Ståhl (ordförande) 

Tomas Ånhed 
Åke Nordin 
Mikael Polgary 

David Säll  

 

Rapporter  
  

-  Ekonomi  
     Ekonomin är god.  
  

- Pistol  
   Serieskjutningarna pågår för fullt. Containern är på plats med vår målmateriel.   
   Nybörjarträningen har genomförts tre gånger. Vi har fått tillgång till kassunen i Kråkered   
   så att vapnen för nybörjarträningen kan förvaras där. Vi har fått två omgångar nycklar till  
   kassunen.     Rikstävlingen pågår för fullt. Två tillfällen kvar att tävla.  
  

- Viltmål  
    Inget att rapportera.  
  

- Trappbana  
   Verksamhet genomförs på måndagar. Diskussion pågår för att även ha verksamhet på  
   onsdagar. Nycklar Trapp -  måste ses över vilka som har dem.  

  

-   Föreningsintyg  
           5 intyg behandlades och godkändes av styrelsen.  

     - Revolver.357 Magnum  
    - Pistol.22 LR  
    - Pistol .44 Magnum  
    - Pistol 9x19 mm  
    - Pistol 9x19 mm  
    - Pistol 7,65x21 mm  

  

-  Nya medlemmar  
     5 nya ansökningar har inkommit.   
           Juha Mäyränen   
           Henning Ankarudd   
          Anders Andreasson   
          Micael Persson1   
         Carl Patrik Almstrand  
   Ovanstående personer antogs som medlemmar i föreningen.  

  

En person har betalat medlemsavgift men inte inlämnat medlemsansökan. Vi avvaktar med att 
anta honom tills fullständiga uppgifter inkommit.  

  

- Information Skyttecenter  
       Miljötillstånd har nu erhållits.  

 Ett e-mail med frågor från Charlotta Hedegärd, Rydboholms byalag har besvarats av Tomas 
Ånhed på ett positivt sätt.  
  

Tomas kommer att ha ett möte med Tommy Jingfors, kommunen, angående ett antal frågor 
om schaktningstillstånd m.m.  

  

- Övriga frågor/punkter  
 Skrivelse från Securitas angående Kontaktperson- och behörighetslista. Tomas Ånhed 
åtgärdar.  
  

Tomas har kontaktat Länsförsäkringar angående att stora delar av vår skjutbana nu är riven. 
Försäkringen behöver förhandlas om eftersom den inte stämmer med verkligheten längre.  

  

-   Nästa möte      2020-06-24 kl. 18.00 i klubbstugan.  
  


